
 
 

П Р О Т О К О Л  

№15 
Днес 28.04.2016 г. в заседателната зала на Общинския съвет се проведе редовно 

заседание на Общински съвет-Кнежа. На заседанието от 17 общински съветници 

присъстваха 17.  

Председателят на общинския съвет г-жа Катя Герговска откри заседанието в 1700 

часа. 

Г-жа Катя Герговска обясни, че e оттегленa Докладна записка от Илийчо 

Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно присъединяване на 

„Аспарухов вал“ ЕООД към обособена територия на Асоциация по ВиК-Плевен, 

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ЕООД-Плевен. 

Г-жа Катя Герговска информира, че след Председателски съвет са постъпили 

докладни записки, които са следните: 

 - Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под 

наем и аренда.  

 - Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под 

наем и аренда.  

  - Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно разрешение за поставяне на преместваем обект „Фонтан“ по чл. 

56, ал. 1 в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

  - Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно:  

  1. Одобряване на експертна оценка за възмездно право на прокарване на 

„ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна 
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общинска собственост, местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община 

Кнежа, Област Плевен. 

  2. Учредяване на възмездно право на право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна 

общинска собственост, местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община 

Кнежа, Област Плевен. 

  3. Учредяване на безвъзмездно право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имоти публична 

общинска собственост ПИ 748.119, ПИ 748.18 и ПИ 748.20, местност „Трите 

декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

  - Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно вземане на решение от Общински съвет-Кнежа, в качеството му 

на акционер в МБАЛ „Христо Ботев“ АД, гр. Враца за упълномощаване на 

представител на Община Кнежа, относно постъпила покана за участие в 

редовното заседание на Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев“ АД, гр. Враца. 

  - Докладна записка от Капка Ангелова Митева – зам.-кмет на Община 

Кнежа, относно продажба на два броя вълци на „Бургасцвет – 90 – Танев“ ЕООД 

от зоопарк „Гергана“, гр. Кнежа на В. Танев – управител на „Бургасцвет – 90 – 

Танев“ ЕООД. 

  - Писмо относно включване на нов одитен ангажимент за увереност 

„Вътрешен одит на финансово-счетоводната дейност на ОДЗ №1 „Огнян 

Михайлов“, гр. Кнежа за периода 2014 г. – 2015 г.“ в годишния план на дейността 

по вътрешен одит за 2016 г. 

  - Мотивирано искане от Веселка Георгиева Колдашка – директор на СОУ 

„Неофит Рилски“, гр. Кнежа, и учителския колектив, относно отпускане на 

средства за честване на празника на СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа. 

Общинските съветници приеха със 17 гласа „За“ предложения проект за дневен 

ред. 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

1. Отчет за дейността на „МБАЛ – Кнежа“ ЕООД за 2015 година. 
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2. Отчет за изпълнение на Общинската програма за закрила на детето за 2015 г. и 

приемане на Общинска програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 

г. 

3. Отчет на план за развитие на социалните услуги в Община Кнежа за 2015 г. и 

приемане на Годишен план за развитие на социалните услуги в Община Кнежа 

през 2016 г. 

4. Отчет за дейността на НЧ „Борба 1896“, гр. Кнежа през 2015 година. 

5. Отчет за дейността на НЧ „Народно съзнание 1897“, с. Бреница за 2015 година. 

6. Отчет за дейността на НЧ „Изгрев-1897“, с. Еница за 2015 година. 

7. Отчет за дейността на НЧ „Димитър Цонов – 1903“, с. Лазарово за 2015 година. 

8. Докладни записки, молби на граждани и юридически лица. 

 8.1 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа, относно приемане на вътрешни правила за работата на Постоянно 

действащата комисия, съгласно Закона за предотвратяване и установяване на конфликт 

на интереси към Общински съвет-Кнежа. 

 8.2 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа, относно приемане на промени в Правилника за организацията и 

дейността на    Общинския съвет–Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинската администрация 2015–2019 г. 

 8.3 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа, относно определяне на нов представител на Общински съвет-Кнежа в 

Областния съвет за развитие на Област Плевен. 

 8.4 Заповед №АК 29-07/14.04.2016 година на Областен управител на област 

Плевен за връщане за ново обсъждане на Решение №124 по Протокол №12 от 

проведено на 31.03.2016 година заседание на Общински съвет-Кнежа. 

 8.5 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под наем и аренда.  

 8.6 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под наем и аренда.  

 8.7 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно разрешение за поставяне на преместваем обект рекламно-информационен 

елемент /билборд/ в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 
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 8.8 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно разрешение за поставяне на преместваем обект „Фонтан“ по чл. 56, ал. 1 в кв. 

124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен.  

 8.9 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно:  

  1. Одобряване на експертна оценка за възмездно право на прокарване на 

„ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна 

общинска собственост, местност „Трите декара“, землището на гр. Кнежа, Община 

Кнежа, Област Плевен. 

  2. Учредяване на възмездно право на право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна общинска 

собственост, местност „Трите декара“, землището на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област 

Плевен. 

  3. Учредяване на безвъзмездно право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имоти публична общинска 

собственост ПИ 748.119, ПИ748.18 и ПИ 748.20, местност „Трите декара“, землище на 

гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

 8.10 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно постъпило заявление в Община Кнежа за дарение на недвижим имот, 

собственост на Адриана Генова Христова и Николай Генов Струпчански. 

 8.11 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно откриване на процедура за издаване на разрешително за ползване на воден 

обект – публична общинска собственост, язовир „Върбица“, находящ се в местността 

„Ненов геран“, землището на гр. Кнежа. 

 8.12 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно вземане на решение от Общински съвет-Кнежа, в качеството му на акционер в 

МБАЛ „Христо Ботев“ АД, гр. Враца за упълномощаване на представител на Община 

Кнежа, относно постъпила покана за участие в редовното заседание на Общото 

събрание на акционерите на МБАЛ „Христо Ботев“ АД, гр. Враца. 

 8.13 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно награждаване на изявени ученици по случай 24 май – Ден на славянската 

писменост и българската просвета и култура. 
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 8.14 Докладна записка от Капка Ангелова Митева – зам.-кмет на Община Кнежа, 

относно продажба на два броя вълци на „Бургасцвет – 90 – Танев“ ЕООД от зоопарк 

„Гергана“, гр. Кнежа на В. Танев – управител на „Бургасцвет – 90 – Танев“ ЕООД.  

 8.15 Докладна записка от Цветомир Тихомиров Миловски – зам.-кмет на 

Община Кнежа, относно изготвяне на писмен отчет за получените командировъчни 

пари от кмета на Община Кнежа, след изтичане на първото тримесечие на 2016 г. на 

основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в  страната. 

 8.16 Писмо относно включване на нов одитен ангажимент за увереност 

„Вътрешен одит на финансово-счетоводната дейност на ОДЗ №1 „Огнян Михайлов“, 

гр. Кнежа за периода 2014 г. – 2015 г.“ в годишния план на дейността по вътрешен одит 

за 2016 г.  

 8.17 Мотивирано искане от Веселка Георгиева Колдашка – директор на СОУ 

„Неофит Рилски“, гр. Кнежа, и учителския колектив, относно отпускане на средства за 

честване на празника на СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа.  

 8.18 Молба от Емилия Ангелова Котова, относно съдействие за решаване на 

битов проблем. 

 8.19 Заявление от Съюза на офицерите, сержантите от запаса и резерва (СОСЗР), 

относно безвъзмездно отдаване на помещение за ползване. 

 8.20 Искане от Алекси Асенов Михайлов, относно закупуване на 300 кв. м. 

общинска земя в гр. Кнежа. 

 8.21 Молба от Рич Бисеров Руменов от с. Еница, относно отпускане на парични 

средства за медицинска помощ. 

9. Разни. 

 

 На заседанието присъстваха: 

1. Г-н Илийчо Лачовски – кмет на Община Кнежа; 

2. Г-н Цветомир Миловски – зам.-кмет на Община Кнежа; 

3. Г-жа Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

4. Г-жа Лорита Желязкова – кмет на Кметство с. Еница; 

5. Г-жа Светлана Хинкина – секретар на Община Кнежа; 

6. Г-жа Петя Маринска – директор на дирекция „Обща администрация“ при 

Община Кнежа; 

7. Г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана 

администрация“ при Община Кнежа; 
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8. Г-ца Светослава Узунова – юрисконсулт при Община Кнежа; 

9. Г-н Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД; 

10. Г-жа Силвия Бръмчийска – гл. счетоводител на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД; 

11. Граждани. 

 

 ПО ПЪРВА ТОЧКА - Отчет за дейността на „МБАЛ – Кнежа“ ЕООД за 

2015 година, докладва г-н Валери Лачовски. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме отчета. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

 Г-жа Малина Цолова заяви, че няма питане, нито възражение, но иска да обърне 

внимание на г-н Валери Лачовски за движението на микробуса на болницата, защото 

микробусът се използва за лични нужди – шофьорът води детето си на детска градина. 

Г-жа Малина Цолова каза, че с голямо желание е закупен микробусът на МБАЛ-Кнежа. 

 Г-н Валери Лачовски уточни, че микробусът е закупен от болничното заведение, 

а не от Общината. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №141 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Приема Отчет за дейността на „МБАЛ – Кнежа“ ЕООД за 2015 година. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 
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 ПО ВТОРА ТОЧКА - Отчет за изпълнение на Общинската програма за 

закрила на детето за 2015 г. и приемане на Общинска програма за закрила на 

детето в Община Кнежа за 2016 г., докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме Отчет за изпълнение на Общинската 

програма за закрила на детето за 2015 г. и Общинска програма за закрила на детето в 

Община Кнежа за 2016 г. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме Отчет за изпълнение на Общинската програма за закрила на детето за 2015 г. и 

Общинска програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 г. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме Отчет за 

изпълнение на Общинската програма за закрила на детето за 2015 г. и Общинска 

програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 г. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага  да се приеме Отчет за изпълнение на Общинската програма за закрила на 

детето за 2015 г. и Общинска програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 г. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме Отчет за 

изпълнение на Общинската програма за закрила на детето за 2015 г. и Общинска 

програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 г. 

 Г-жа Малина Цолова поясни, че в становищата на някои комисии се приема само 

отчета. 

 Г-жа Катя Герговска отговори, че се подлага на гласуване Отчет за изпълнение 

на Общинската програма за закрила на детето за 2015 г. и Общинска програма за 

закрила на детето в Община Кнежа за 2016 г. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №142 

 На основание чл. 3, ал. 1 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на 

детето и чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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 1. Приема Отчет за изпълнение на Общинската програма за закрила на детето за 

2015 година; 

 2. Приема Общинска програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2016 

година. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ТРЕТА ТОЧКА - Отчет на план за развитие на социалните услуги в 

Община Кнежа за 2015 г. и приемане на Годишен план за развитие на социалните 

услуги в Община Кнежа през 2016 г., докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приемат така направените предложения за 

решения. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приемат отчета и годишния план. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета 

на плана за 2015 г. и годишния план за 2016 г. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме Отчет на плана за развитие на социалните услуги в Община 

Кнежа за 2015 г. и Годишния план за развитие на социалните услуги в Община Кнежа 

през 2016 година. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме Отчет на 

плана за развитие на социалните услуги в Община Кнежа за 2015 г. и Годишния план за 

развитие на социалните услуги в Община Кнежа през 2016 година. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №143 

 На основание чл. 19, ал. 2 от Закона за социалното подпомагане,  чл. 36 „б“, ал. 1 

и ал. 4 от Правилника за прилагане на Закона за социалното подпомагане и чл. 21, ал. 1, 

т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, Общинският 

съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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 1. Приема Отчет на план за развитие на социалните услуги в Община Кнежа за 

2015 година; 

 2. Приема Годишен план за развитие на социалните услуги в Община Кнежа 

през 2016 година. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА - Отчет за дейността на НЧ „Борба 1896“, гр. 

Кнежа през 2015 година, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме отчета. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №144 

 На основание чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища и чл. 21, ал. 

1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Приема Отчет за дейността на Народно читалище „Борба 1896“, гр. Кнежа за 

2015 година. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ПЕТА ТОЧКА - Отчет за дейността на НЧ „Народно съзнание 1897“, с. 

Бреница за 2015 година, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме отчета и касовия отчет. 
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 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме отчета. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №145 

 На основание чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища и чл. 21, ал. 

1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Приема Отчет за дейността на Народно читалище „Народно съзнание 1897“, с. 

Бреница за 2015 година. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ШЕСТА ТОЧКА - Отчет за дейността на НЧ „Изгрев-1897“, с. Еница за 

2015 година, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме доклада и документите, приложени 

към него. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме отчета. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №146 
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 На основание чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища и чл. 21, ал. 

1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Приема Отчет за дейността на Народно читалище „Изгрев-1897“, с. Еница за 

2015 година. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО СЕДМА ТОЧКА - Отчет за дейността на НЧ „Димитър Цонов – 1903“, с. 

Лазарово за 2015 година, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага: 

 1. Да се приеме справката. 

 2. Да се изиска справка от Общинска администрация дали е разплатена сумата от 

600 лв. и ако да по какъв начин. Справката да бъде внесена до Комисията по бюджет и 

финанси.  

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме справката. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

справката. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме отчета. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

 Г-жа Бисерка Младжова изясни, че справката от Общинска администрация дали 

е разплатена сумата от 600 лв.  е представена и в нея е посочено, че сумата от 600 лв. е 

изплатена през 2016 година. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №147 

 На основание чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища и чл. 21, ал. 

1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 
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Р Е Ш И: 

 1. Приема Отчет за дейността на Народно читалище „Димитър Цонов - 1903“, с. 

Лазарово за 2015 година. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

  

 

 ПО ОСМА ТОЧКА - Докладни записки, молби на граждани и юридически 

лица. 

 8.1 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, относно приемане на вътрешни правила за работата на 

Постоянно действащата комисия, съгласно Закона за предотвратяване и 

установяване на конфликт на интереси към Общински съвет-Кнежа, докладва г-

жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Г-н Борислав Цанковски уведоми, че Правилник на Комисията по етика и 

конфликт на интереси е приет на първото редовно заседание на комисията, който 

правилник е подписан от всички членове на комисията. Г-н Борислав Цанковски 

обясни, че Правилникът на комисията е изготвен на базата на чл. 24 от Правилника за 

работата на Общински съвет, който гласи, че всяка комисия има правото да изготвя 

проекти за своята работа. Г-н Борислав Цанковски каза, че в последствие са възникнали 

мнения относно това, че проект не значело правилник, но за него е трудно да приеме 

такова обяснение. Г-н Борислав Цанковски информира присъстващите, че приет 
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Правилник на комисията има – той се съхранява в сейфа на комисията, и според него 

приемането на такъв правилник е абсолютно безсмислено. 

 Г-н Добромир Грамов уточни, че чл. 24 на Правилника за работата на Общински 

съвет гласи, че „комисиите приемат планове за работа“, а не правила или проекти.  

 Г-жа Катя Герговска предложи да отпадне изречение второ на чл. 8 от 

предложената докладна записка и текстът на чл. 8 да остане във вида: „Заседанията на 

комисията са редовни, ако на тях присъстват повече от половината й членове.“ 

 Г-н Борислав Цанковски каза, че очевидно се гласува нов Правилник и попита не 

е ли редно да се гласува точка по точка, тъй като се рискува комисията да остане без 

приет правилник. 

 Г-жа Катя Герговска попита г-н Борислав Цанковски дали прави предложение. 

 Г-н Борислав Цанковски направи предложение Общински съвет да гласува 

Правилника на комисията точка по точка, тъй като в противен случай се рискува 

комисията да остане без приет Правилник. 

 Г-жа Катя Герговска попита г-н Борислав Цанковски дали има предвид член по 

член да бъде гласуван Правилника. 

 Г-н Борислав Цанковски каза, че това е имал предвид. 

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението на г-н 

Борислав Цанковски – Вътрешните правила за работата на Постоянната комисия по 

етика и конфликт на интереси да бъдат гласувани член по член. 

 Гласували: „За“ – 1; „Против“ – 2; „Въздържал се“ – 14.  

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението, направено от 

нея – да отпадне изречение второ на чл. 8 от докладната записка. 

 Гласували: „За“ – 15; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 2. 

 Общинският съвет взе следното 

 Р Е Ш Е Н И Е  №148 

 На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 

 Р Е Ш И: 

 1. Приема вътрешни правила за работата на Постоянно действащата комисия, 

съгласно Закона за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси към 

Общински съвет-Кнежа, както следва: 

 

I. Общи положения 
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Чл. 1. Настоящите правила определят организацията и дейността на Постоянно 

действащата комисия, съгласно Закона за предотвратяване и установяване на конфликт 

на интереси към Общински съвет-Кнежа, наричана по-нататък „комисията“. 

Чл. 2. Комисията осъществява своята дейност в съответствие със Закона за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси (ЗПУКИ), Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), Правилника за организацията и 

дейността  на Общински съвет-Кнежа и вътрешните правила на комисията, приети с 

Решение №148 на Общински съвет-Кнежа. 

 

II. Състав на комисията и заседания 

 

Чл. 3. (1) Комисията се състои от пет общински съветници, които се избират с решение 

на Общински съвет-Кнежа. 

(2) В своята работа членовете на комисията защитават публичния интерес, при зачитане 

на правата и достойнството на лицата, за които получават документи и информация, и 

конфиденциалност по отношение на подалите сигнал за нарушение на ЗПУКИ. 

(3) Промени в състава на комисията се извършват само с решение на Общински съвет-

Кнежа. 

Чл. 4. (1) Комисията се ръководи от председател и заместник-председател. 

Представлява се от председателя, а в негово отсъствие от заместник-председателя. 

(2) Членовете на комисията подписват декларация за конфиденциалност по образец – 

Приложение №1 към правилата. 

Чл. 5. (1) Дейността на комисията се подпомага от щатни и/или нещатни експертни 

сътрудници. 

(2) Сътрудниците към комисията – щатни/нещатни, подписват декларация за 

конфиденциалност по образец – Приложение №2 към правилата. 

Чл. 6. (1) Заседанията на комисията са закрити, когато има сигнал, касаещ конфликт на 

интереси. 

(2) На заседанията на комисията се водят протоколи, които се подписват от 

председателстващия и водещия протокола – сътрудник при Общински съвет-Кнежа. 

(3) Право на достъп до протоколите и всички документи на комисията имат членовете 

на комисията, а други лица в предвидените от закона случаи. 

Чл. 7. (1) Заседанията на комисията се свикват от нейния председател или по искане на 

една трета от членовете й най-малко 1 път месечно. 
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(2) Председателят свиква заседание на комисията при постъпването на сигнал за 

нарушение на ЗПУКИ, при постъпило искане за установяване на конфликт на интереси 

по чл. 19, ал. 2 от ЗПУКИ или постъпило искане за предоставяне на информация и 

документи от Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси. 

(3) Свикването на заседание се прави не по-малко от 24 часа преди часа на провеждане 

на заседанието. 

Чл. 8. (1) Заседанията на комисията са редовни, ако на тях присъстват повече от 

половината й членове. 

(2) При провеждане на заседание членовете на комисията се подписват в присъствен 

лист, воден от сътрудника при Общински съвет-Кнежа. 

Чл. 9. (1) Решенията на комисията се приемат с обикновено мнозинство от 

присъстващите й членове. 

(2) Гласуването е явно и лично. 

 

III. Регистри на Комисията и организация на работата. 

 

Чл. 10. (1) Комисията води и поддържа регистри на декларациите по чл. 12 от ЗПУКИ: 

1. Декларация за несъвместимост; 

2. Декларация за частни интереси; 

3. Декларация за настъпила промяна в обстоятелствата по т. 1 и т. 2; 

4. Декларация за частен интерес по конкретен повод. 

(2) Задължени лица да подават декларациите по ал. 1 в сроковете и при условията, 

посочени в ЗПУКИ, пред комисията са следните: 

1. Кмет на Община Кнежа; 

2. Общински съветници от Общински съвет-Кнежа; 

3. Кметове на кметства; 

4. Представителите на Община Кнежа в органите на управление или контрол на 

търговски дружества с общинско участие в капитала или на юридически лица с 

нестопанска цел; 

5. Управителите и членовете на органите на управление или контрол на общински 

търговски дружества и други юридически лица, създадени с акт на Общински съвет-

Кнежа; 

(3) Декларациите по ал. 1 се съхраняват в продължение на 10 години, след което се 

унищожават от специално сформирана комисия, съгласно ЗПУКИ. 
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Чл. 11. Комисията води регистри на постъпилите при нея: 

1. Искания за установяване на конфликт на интереси по чл. 19, ал. 2 от ЗПУКИ и 

сигнали за нарушения на ЗПУКИ; 

2. Искания от Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси 

искания за предоставяне на документи и информация по чл. 25, ал. 1 от ЗПУКИ. 

Чл. 12. Декларациите, сигналите и исканията до комисията се подават и приемат чрез 

деловодството на Общински съвет-Кнежа само от сътрудника при Общински съвет-

Кнежа, който ги отразява в съответния регистър и ги съхранява в специално пригодена 

за това метална каса. 

Чл. 13. Комисията не приема и не разглежда анонимни сигнали или искания, такива не 

се отразяват в регистрите по чл. 11. 

Чл. 14. Комисията осъществява контрол за изпълнение на задълженията за подаване на 

декларациите по ал. 1 в посочените в ЗПУКИ срокове, като при наличие на 

неизпълнение от страна на задълженото лице, изпраща сигнал до Комисията за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси за издаване на наказателно 

постановление. 

Чл. 15. (1) Когато разполага с данни, че лице, заемащо публична длъжност, е нарушило 

разпоредба на ЗПУКИ, Комисията незабавно изпраща писмен сигнал до Комисията за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, заедно със заверени копия от 

документите, относими към сигнала. Прилага се и протоколът от взетото решение на 

комисията, след като той е подписан от всеки член на комисията. Материалите се 

изпращат по пощата или с куриер с обратна разписка. 

(2) Комисията предоставя необходимите документи и информация на Комисията за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси в 14-дневен срок от 

поискването им. 

Чл. 16. Когато в комисията постъпи сигнал за наличие на конфликт на интереси, тя го 

препраща на Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, 

като уведомява за това подателя. 

 

IV. Конфиденциалност на документацията и защита на подалия сигнал 

 

Чл. 17. (1) Събраните от комисията документи и получената информация се използват 

съобразно предвидените в ЗПУКИ правомощия. 
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(2) Членовете на комисията, както и нейните сътрудници/експерт, са длъжни да подадат 

декларация за неразпространяване и неразкриване на информацията, постъпила по 

различните сигнали. 

(3) Членовете на комисията, както и нейните сътрудници, са длъжни да: 

1. Не разкриват самоличността на лицето, подало сигнала; 

2. Не разгласяват фактите и данните, които са им станали известни във връзка с 

извършвани проверки; 

3. Опазват поверените им писмени документи от неразрешен достъп на трети лица; 

4. Материалите, необходими за работата на комисията, се размножават и съхраняват на 

място, достъпно единствено за членовете на комисията и сътрудника на Общински 

съвет-Кнежа. 

 

V. Допълнителни разпоредби 

 

Чл. 18. Всички лица, държавни и местни органи, оказват съдействие на комисията в 

нейната работа по събиране на сведения и документи, съгласно чл. 33, ал. 2 от ЗМСМА. 

Чл. 19. Всички съобщения и уведомления във връзка с работата на Комисията се 

връчват писмено на съответните органи и лица, по надлежен ред. При неотложна 

необходимост уведомлението може да се извърши по факс или по електронен път. За 

горното е необходимо решение на комисията, което да е прието с необходимото 

мнозинство. 

Чл. 20. За неуредените въпроси се прилагат приложимите разпоредби на Закона за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси и Правилника за 

организацията на дейността на Общински съвет-Кнежа за мандат 2015-2019 година. 

 

 Неразделна част от Вътрешните правила са следните Приложения: 

 

Приложение № 1 
ДЕКЛАРАЦИЯ по чл. 32, ал. 2 от Закона за предотвратяване и установяване на 

конфликт на интереси 

 Долуподписаният (ната) ......................... 

(трите имена) 
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в качеството си на член на Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт 

на интереси при  Общински съвет - Кнежа: 

ДЕКЛАРИРАМ, 

че съм запознат със задълженията ми, регламентирани в чл. 32, ал. 2 от ЗПРКИ като 

член на Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, във 

връзка с разглеждането на сигнали, подадени до комисията, а именно: 

  

  

1. Да не разкривам самоличността на лицето, подало сигнала извън Комисията за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси; 

  

  

2. Да не разгласявам извън Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт 

на интереси фактите и данните, които са ми станали известни във връзка с 

разглеждането на сигнала; 

  

  

3. Да опазвам поверените ми писмени документи, свързани със сигнала, до които може 

да бъде разрешен достъп на трети лица само въз основа на изрично решение на 

Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси. 

Известно ми е, че в случай на неизпълнение на тези задължения, подлежа на санкция, 

съгласно чл. 41 от ЗПУКИ, с глоба в размер от 1000 до 3000 лв., а когато нарушението е 

извършено повторно, глобата е в размер от 3000 до 5000 лв. 

Дата: ...................... 

Декларатор: ............... 

 

 

Приложение № 2 
ДЕКЛАРАЦИЯ по чл. 32, ал. 2 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт 

на интереси 

Долуподписаният (ната) ..................................... 

(трите имена) 

18 
 



в качеството си на щатен/нещатен сътрудник на Комисията за предотвратяване и 

установяване на конфликт на интереси при Общински съвет - Кнежа: 

ДЕКЛАРИРАМ, 

Че съм запознат със задълженията ми, регламентирани в чл. 32, ал. 2 от ЗПУКИ като 

член на Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, във 

връзка с разглеждането на сигнали, подадени до комисията, а именно: 

  

  

1. Да не разкривам самоличността на лицето, подало сигнала извън Комисията за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси; 

  

  

2. Да не разгласявам извън Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт 

на интереси фактите и данните, които са ми станали известни във връзка с 

разглеждането на сигнала; 

  

  

3. Да опазвам поверените ми писмени документи, свързани със сигнала, до които може 

да бъде разрешен достъп на трети лица само въз основа на изрично решение на 

Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси. 

Известно ми е, че в случай на неизпълнение на тези задължения, подлежа на санкция, 

съгласно чл. 41 от ЗПУКИ, с глоба в размер от 1000 до 3000 лв., а когато нарушението е 

извършено повторно, глобата е в размер от 3000 до 5000 лв. 

Дата: ................... 

Декларатор: .................................. 

 Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - 3; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.2 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, относно приемане на промени в Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет–Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинската администрация 2015–2019 г., докладва г-жа 

Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 
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 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №149 

 На основание чл. 21, ал. 2 и ал. 3 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и §1 от Заключителни разпоредби на Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет-Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Приема следните изменения и допълнения на Правилника за организацията и 

дейността на Общинския съвет-Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинската администрация: 

§1. В чл. 8 се създава ал. 1 и ал. 2: 

1. ал. 1 „Полагането на клетва се удостоверява с подписването на клетвен лист.“ 

2. ал. 2 „Клетвените листове на общинските съветници, кмета на община и кметове на 

кметства се съхраняват в деловодството на Общински съвет-Кнежа.“ 

§2. В чл. 24 се създава ал. 10: 

1. „Комисията по етика, конфликт на интереси, обществен ред, нормативна уредба и 

жалби, в случаите на сигнали, касаещи конфликт на интереси заседава, съгласно 

приетите с Решение №148 по Протокол №15 от 28.04.2016 година на Общински съвет-

Кнежа вътрешни правила за работата на Постоянно действаща комисия, съгласно 

Закона за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси.“ 

 Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - 3; „Въздържал се“ - няма. 
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 8.3 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, относно определяне на нов представител на Общински 

съвет-Кнежа в Областния съвет за развитие на Област Плевен, докладва г-жа 

Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №150 

 На основание чл. 22, ал. 2 от Закона за регионалното развитие и чл. 21, ал. 1, т. 

23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Общинският съвет-Кнежа определя за свой представител в Областния съвет за 

развитие на Област Плевен Добромир Илиев Грамов – общински съветник. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.4 Заповед №РД 29-07/14.04.2016 година на Областен управител на област 

Плевен за връщане за ново обсъждане на Решение №124 по Протокол №12 от 

проведено на 31.03.2016 година заседание на Общински съвет-Кнежа, докладва г-

жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 
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 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се отмени Решение №124 по Протокол №12 от 

проведено на 31.03.2016 година заседание на Общински съвет-Кнежа. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

отмени Решение №124 по Протокол №12 от проведено на 31.03.2016 година заседание 

на Общински съвет-Кнежа. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се отмени Решение 

№124 по Протокол №12 от проведено на 31.03.2016 година заседание на Общински 

съвет-Кнежа. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се отмени Решение №124 по Протокол №12 от проведено на 31.03.2016 

година заседание на Общински съвет-Кнежа. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се отмени Решение 

№124 по Протокол №12 от проведено на 31.03.2016 година заседание на Общински 

съвет-Кнежа. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №151 

 На основание чл. 45, ал. 9 и ал. 10 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Отменя Решение №124 по Протокол №12 от проведено на 31.03.2016 година 

заседание на Общински съвет-Кнежа. 

 Гласували: „За“ - 16; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.5 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под 

наем и аренда, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 
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 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №152 

 На основание чл. 24а, ал. 5 от ЗСПЗЗ, чл. 4 от ЗАЗ, чл. 8, ал. 1 и чл. 11 от ЗОС, 

чл. 17, ал. 1, ал. 3, ал. 5 и ал. 9, чл. 51, т. 4, чл. 54, ал. 1 и ал. 4 от Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 

21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. ОбС – Кнежа обявява търг за следното: 

1.1.  Първи ден:  

За отдаване под аренда на общинска земя – в землището на гр. Кнежа, съгласно 

Приложение №1 в общ размер на 8379.277 дка. Срокът на арендата е 5 /пет/ стопански 

години, считано от 01.10.2016 г. 

При следните условия: 

А). Вид на търга – явен. 

Б). Начална тръжна цена – 60.00 /шестдесет/ лв. на декар. 

В). Начин на плащане и евентуални обезпечения – съгласно проект на Договор за 

аренда, приложен към настоящата докладна.  

Г). Специални изисквания към участниците: 

- До участие в търговете да не се допускат юридически и физически лица със 

задължения към Община Кнежа /с изключение на дължими вноски, но не изискуеми по 

действащи договори/. Участниците да представят удостоверения, издадени от Община 

Кнежа за липса на задължения от публичен и частен характер към Община Кнежа, 

както и декларации за оглед на имотите /за всеки отделен имот/. 

Д.) Размер на депозита – 20 % от началната тръжна цена.      

Е.) Начин на публикация – РТВ–Кнежа, местна кабелна телевизия, официален 

интернет сайт на Общината и табло за обяви в сградата на Община Кнежа, в сроковете, 

посочени в чл. 55, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

1.2. Втори ден :  
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1.2.1 За отдаване под аренда на общинска земя: 

-  в землище с. Еница, Община Кнежа, съгласно Приложение №2 в общ размер на 

187.455 дка. Срокът на арендата е 5 /пет/ стопански години, считано от 

01.10.2016 г. 

-  в землище с. Лазарово, Община Кнежа, съгласно Приложение №3 в общ размер 

на 245.000 дка. Срокът на арендата е 5 /пет/ стопански години, считано от 

01.10.2016 г. 

1.2.2 за отдаване под аренда  на общинска земя  

- в  землище гр. Кнежа, съгласно Приложение №4 в общ размер на 578.936 дка. 

Земята да се отдаде за 5 /пет / стопански години, считано от 01.10.2016 г. 

1.2.3   за отдаване под наем на общинска земя: 

- в  землище гр. Кнежа, съгласно Приложение № 5 в общ размер на 102.352 дка. 

Земята да се отдаде за 1 /една/ стопанска година 2016 – 2017 г. 

При следните условия: 

А). Вид на търга – явен. 

Б). Начална тръжна цена – 60.00 /шестдесет/ лв. на декар. 

В). Начин на плащане и евентуални обезпечения – съгласно проект на Договор 

за аренда, приложен към настоящата докладна и проект на Договор за наем. 

Г). специални изисквания към участниците: 

- До участие в търговете да не се допускат юридически и физически лица със 

задължения към Община Кнежа /с изключение на дължими вноски, но не изискуеми по 

действащи договори/. Участниците да представят удостоверения, издадени от Община 

Кнежа за липса на задължения от публичен и частен характер към Община Кнежа, 

както и декларации за оглед на имотите /за всеки отделен имот/. 

Д.) Размер на депозита – 20 % от началната тръжна цена.      

Е.) Начин на публикация – РТВ–Кнежа, местна кабелна телевизия, официален 

интернет сайт на Общината и табло за обяви в сградата на Община Кнежа, в сроковете 

посочени в чл. 55, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество.    

 Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - няма. 
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 8.6 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно отдаване на имоти общинска собственост – земеделска земя под 

наем и аренда, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №153 

 На основание чл. 24а, ал. 5 от ЗСПЗЗ, чл. 4 от ЗАЗ, чл. 8, ал. 1 и чл. 11 от ЗОС, 

чл. 17, ал. 1, ал. 3, ал. 5 и ал. 9, чл. 51, т. 4, чл. 54, ал. 1 и ал. 4 от Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 

21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. ОбС – Кнежа обявява търг за следното: 

1.1. Трети ден: 

- за отдаване под аренда на общинска земя в землище гр. Кнежа, съгласно 

Приложение № 6 в общ размер на 1373.952 дка. Земята да се отдаде за 5 /пет/ 

стопански години, считано от 01.10.2016 г. 

 При следните условия: 

 А). Вид на търга – явен. 

 Б). Начална тръжна цена – 60.00 /шестдесет/ лв. на декар. 

 В). Начин на плащане и евентуални обезпечения – съгласно проект на Договор 

за аренда, приложен към настоящата докладна.  

 Г). специални изисквания към участниците: 

 - До участие в търговете да не се допускат юридически и физически лица със 

задължения към Община Кнежа /с изключение на дължими вноски, но не изискуеми по 

действащи договори/. Участниците да представят удостоверения, издадени от Община 

Кнежа за липса на задължения от публичен и частен характер към Община Кнежа, 

както и декларации за оглед на имотите /за всеки отделен имот/. 
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 - До участие в търга да се допускат само кандидати – животновъди, 

регистрирани като земеделски стопани с регистриран животновъден обект на 

територията на Община Кнежа.  

 Д.) Размер на депозита – 20 % от началната тръжна цена.      

 Е.) Начин на публикация – РТВ–Кнежа, местна кабелна телевизия, официален 

интернет сайт на Общината и табло за обяви в сградата на Община Кнежа, в сроковете, 

посочени в чл. 55, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

 2. ОбС – Кнежа одобрява приложените варианти на проект на Договор за аренда 

и проект на Договор за наем за окончателни.  

           3. ОбС – Кнежа възлага на кмета на Общината да организира провеждането на 

публичните търгове с явно наддаване за отдаване под наем и под аренда на имоти 

общинска собственост, съгласно горните решения. 

           4. Въз основа на резултатите от проведените търгове, кметът на Общината да  

издаде заповеди и да сключи съответните договори със спечелилите търга лица, в 

нормативно регламентираните срокове. 

 Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - няма. 

 Г-н Симеон Шарабански поиска думата, за да обясни отрицателния си вот. Г-н 

Симеон Шарабански каза, че не е тайна, че Решението за търга е върнато от Областния 

управител, на който г-н Симеон Шарабански е обърнал внимание. Г-н Симеон 

Шарабански уведоми, че писмото по неведоми пътища е било предоставено на всички 

арендатори и на местния бизнес в Кнежа, което според него е пропаганден трик, за да 

се обясни, че тук има един лош човек, който иска да попречи на местния бизнес. Г-н 

Симеон Шарабански заяви, че неговото послание не е разбрано правилно. Г-н Симеон 

Шарабански каза, че в момента от всички се твори законотворчество на папагалски 

принцип – copy-paste на стари решения. Г-н Симеон Шарабански обясни, че текстовете 

са предложени така, както са приети преди 4-5 години. Г-н Симеон Шарабански каза, 

че приемайки тези две решения ще се даде възможност не само на местния земеделски 

бизнес, а и на външен бизнес да влезе в Общината. Г-н Симеон Шарабански се обърна 

към г-н Илийчо Лачовски – кмет на Община Кнежа, с думите, че има възможност, 

съгласно Закона за местното самоуправление и местната администрация да върне 

решенията за прегласуване в Общинския съвет и своевременно да възложи на екипа си 

да намери начин, защото според него има най-малко 2 начина, за предоставяне на 

собствеността за ползване на местния бизнес и решенията да бъдат законосъобразни.  
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 Г-н Илийчо Лачовски заяви, че ограничителните условия не са поставени на 

принципа copy-paste, а на принципа да се защитят интересите на местния бизнес. Г-н 

Илийчо Лачовски каза, че Общината е малка и благодарение на месния бизнес тя е в 

това състояние и трябва да се покаже уважение към хората. Г-н Илийчо Лачовски 

заяви, че условието за животновъдите остава, защото смята, че в противен случай може 

да се стигне до положение, в което животновъдите да прекратят този си вид дейност. Г-

н Илийчо Лачовски се обърна към г-н Симеон Шарабански, че създаването на лъжлива 

представа за бързо и лесно решаване на обществени проблеми се нарича „популизъм“. 

 Г-н Симеон Шарабански каза, че продължава да твърди, че има вариант за 

взимане на законосъобразно решение, но трябва да се мисли и той ще очаква такова 

решението да бъде предложено.  

 Г-жа Катя Герговска каза на г-н Симеон Шарабански, че като председател на 

Комисията по земеделие е имал възможност да предложи такова решение, но не го е 

направил и го попита дали да разбира, че по принцип г-н Симеон Шарабански смята, че 

съществува такова решение или има предвид конкретно такова решение.  

 Г-жа Бисерка Младжова напомни, че в момента също може да се направи 

предложение и е могло да се вземе отношение след като се смята, че има и други 

варианти. Г-жа Бисерка Младжова каза, че е могло да се вземе отношение и да се 

направи конкретно предложение и общинските съветници да се съобразят с него. 

 Г-н Симеон Шарабански каза, че по Правилник няма да се възползва от повече 

реплики. 

  

 Г-жа Малина Цолова направи процедурно предложение, тъй като материалите са 

разглеждани от най-малко две комисии, докладчикът по материалите да предоставя 

само проекта за решение.  

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението на г-жа 

Малина Цолова. 

 Гласували: „За“ – 17; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – няма. 

 

 8.7 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно разрешение за поставяне на преместваем обект рекламно-

информационен елемент /билборд/ в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, 

Област Плевен, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 
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 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага: 

 1. Да се приеме докладната записка. 

 2. Възлага на Общинска администрация да изгради билборд, с цел отдаване под 

наем. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи 

предложението на Комисията по устройството и развитието на територията на 

общината. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №154 

 На основание чл. 57, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 3, 

ал. 1 от „Наредба №20 на Общински съвет-Кнежа за издаване разрешения за поставяне 

на преместваеми обекти, елементи на градското обзавеждане, рекламни, 

информационни и монументални елементи, съгласно чл. 56 и чл. 57 от ЗУТ“, приета от 

Общински съвет-Кнежа и схема за поставяне на рекламно-информационен елемент 

/билборд/, одобрена от главния архитект на Община Кнежа, съгласно чл.. 56, ал. 2 от 

ЗУТ, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1.  Общинският съвет на Община Кнежа приема представената схема за 

поставяне на рекламно-информационен елемент /билборд/, одобрена от главния 

архитект на Община Кнежа, съгласно чл. 56, ал. 2 от ЗУТ с размери 430/330 см и 

височина 580 см. в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, 

одобрена от главния архитект на Община Кнежа, съгласно чл. 56, ал. 2 от ЗУТ. 

 2. Общинският съвет-Кнежа възлага на Общинска администрация да изгради 

билборд, с цел отдаване под наем. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.8 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно разрешение за поставяне на преместваем обект „Фонтан“ по чл. 

56, ал. 1 в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, докладва 

г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 
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 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №155 

 На основание чл. 56, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11  и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 3, 

ал. 1 „Наредба №20 на Общински съвет-Кнежа за издаване разрешения за поставяне на 

преместваеми обекти, елементи на градското обзавеждане, рекламни, информационни и 

монументални елементи, съгласно чл. 56 и чл. 57 от ЗУТ“, приета от Общински съвет-

Кнежа и схема за поставяне, одобрена от главния архитект на Община Кнежа, съгласно 

чл. 56, ал. 2 от ЗУТ, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Общинският съвет на Община Кнежа приема представената схема за 

поставяне на преместваем обект „Фонтан“, одобрена от главния архитект на Община 

Кнежа, съгласно чл. 56, ал. 2 от ЗУТ в кв. 124б по ЗРП на гр. Кнежа, Община Кнежа, 

Област Плевен. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.9 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно:  

 1. Одобряване на експертна оценка за възмездно право на прокарване на 

„ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна 

общинска собственост, местност „Трите декара“, землището на гр. Кнежа, 

Община Кнежа, Област Плевен. 

 2. Учредяване на възмездно право на право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имот 748.8 Частна 

общинска собственост, местност „Трите декара“, землището на гр. Кнежа, 

Община Кнежа, Област Плевен. 

 3. Учредяване на безвъзмездно право на прокарване на „ЧЕЗ 

РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ на „Кабел 20kV” през имоти публична 

общинска собственост ПИ 748.119, ПИ748.18 и ПИ 748.20, местност „Трите 
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декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, докладва г-жа 

Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №156 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, постъпило Искане с вх. №АБ 

5300-341 от 21.04.2016 г. от „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ АД, Общинският 

съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Общинският съвет на Община Кнежа ОДОБРЯВА Експертна оценка за 

възмездно право на прокарване на „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ АД на „Кабел 

20 kV“ през ПИ 748.8 за захранване на Мачтов трафопост в ПИ 748.124 и 748.125, 

местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, с 

начин на трайно ползване – залесена територия, с дължина на кабела през имота – 9.00 

м. и необходима сервитутна площ 4,75 м2. 

 Крайната експертна оценка за право на прокарване на подземен електропровод 

„Кабел 20 kV” и съответния сервитут през имот 748.8 е 103,00 лв. без ДДС. 

Оценката е изготвена от „Прайс консулт“ ООД – инж. Росица Николова Цанкова с рег. 

№810100454 от 11.02.2015 г. на Камарата на независимите оценители в България. 

 2. Общинският съвет на Кнежа учредява възмездно право на право на 

прокарване на „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ АД на „Кабел 20 kV“ през имот 

748.8 частна общинска собственост, местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, 

Община Кнежа, Област Плевен. 

 3. Общинският съвет на Община Кнежа учредява безвъзмездно право на 

прокарване на „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ АД на „Кабел 20 kV“ през имоти 

публична общинска собственост на Община Кнежа, ПИ 748.119 с дължина на трасето 

116 м. заедно със съответния сервитут в размер на 0.058 дка, ПИ 748.18 с дължина на 

трасето 31,35 м. заедно със съответния сервитут в размер на 0.01568 дка и ПИ 748.20 с 

дължина на трасето 266,63 м. заедно със съответния сервитут в размер на 0.1333 дка, 
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местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, за 

захранване на Мачтов трафопост МТП 20/0,4 kV в ПИ 748.124 и 748.125, местност 

„Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

 4. Възлага на кмета на Община Кнежа да предприеме необходимите действия и 

да сключи Договор с „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ за учредяване на 

възмездно право на прокарване на „Кабел 20 kV“ през имот 748.8 частна общинска 

собственост , местност „Трите декара“, землище на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област 

Плевен. 

 5. Възлага на кмета на Община Кнежа да предприеме необходимите действия и 

да сключи Договор с „ЧЕЗ РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ БЪЛГАРИЯ“ за учредяване на 

безвъзмездно право на прокарване на „Кабел 20kV“ през имоти публична общинска 

собственост ПИ 748.119, ПИ 748.18 и  ПИ 748.20, местност „Трите декара“, землище на 

гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.10 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно постъпило заявление в Община Кнежа за дарение на недвижим 

имот, собственост на Адриана Генова Христова и Николай Генов Струпчански, 

докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №157 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 34, ал. 3 от ЗОС и чл. 9, ал. 

1 от Наредба №4 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, приета от ОбС-Кнежа, във връзка с подадено заявление с вх. №9400-

358/04.04.2016 г. от Адриана Генова Христова и Николай Генов Струпчански, относно 

дарение на дворно място с площ 975 кв.м., находящо се в гр. Кнежа, ул. „П. Д. Петков“, 

представляващо УПИ XXXII-1470 /тридесет и две – едно, четири, седем, нула/, в 

квартал 70 /седемдесет/ по ЗРП на град Кнежа, Общинският съвет-Кнежа 
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Р Е Ш И: 

 1. Общинският съвет на гр. Кнежа дава съгласие за приемане на дарение в полза 

на Община Кнежа, притежавания от Адриана Генова Христова и Николай Генов 

Струпчански недвижим имот – дворно място с площ от 975 кв.м., находящо се в гр. 

Кнежа, ул. „П. Д. Петков“, представляващо УПИ XXXII-1470 /тридесет и две – едно, 

четири, седем, нула/, в квартал 70 /седемдесет/ по ЗРП на гр. Кнежа. 

 2. Общински съвет на гр. Кнежа актуализира ПРОГРАМАТА за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2016 година в частта, 

регламентираща разпореждане с имоти – частна общинска собственост, съгласно т. 1. 

 3. Възлага на кмета на Община Кнежа да извърши всички необходими действия 

по изпълнение на настоящето решение. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.11 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно откриване на процедура за издаване на разрешително за ползване 

на воден обект – публична общинска собственост, язовир „Върбица“, находящ се в 

местността „Ненов геран“, землището на гр. Кнежа, докладва г-жа Цветелина 

Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №158 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 46, ал. 1, т. 2, чл. 52, ал. 1, 

т. 3, чл. 61-67 от Закона за водите, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Възлага на кмета на Община Кнежа да открие процедура за издаване на 

разрешително за ползване на воден обект публична общинска собственост язовир 

„Върбица“ за имот №096004 с площ 127,115 дка (естествена водна площ), надморска 
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височина 136 м. и имот №096003 с площ 74,131 дка (естествена водна площ), находящи 

се в местността „Ненов геран“, землището на гр. Кнежа, ЕКАТТЕ 37376, Община 

Кнежа. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.12 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно вземане на решение от Общински съвет-Кнежа, в качеството му 

на акционер в МБАЛ „Христо Ботев“ АД, гр. Враца за упълномощаване на 

представител на Община Кнежа, относно постъпила покана за участие в 

редовното заседание на Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев“ АД, гр. Враца, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №159 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 9 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 I. Общински съвет-Кнежа, в качеството си на акционер на МБАЛ „Христо 

Ботев“ Враца упълномощава Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа да 

представлява Община Кнежа на редовното събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев“ АД Враца, насочено за 30.05.3016 г. от 13:30 часа в заседателната зала на 

Дружеството при следния дневен ред: 

 1. Доклад на съвета на директорите за дейността на дружеството през 2015 г. 

 2. Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2015 г., заверен от 

регистриран одитор. 

 3. Освобождаване от отговорност на членовете на съвета на директорите за 

дейността им през 2015 г. 

 4. Избор на регистриран одитор за 2016 г. 

 5. Промяна на състава на Съвета на директорите. 
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 6. Определяне мандата на новоизбрания Съвет на директорите. 

 7. Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на директорите, на 

които няма да бъде възложено управлението. 

 8. Промяна в капитала на дружеството. 

 9. Промяна в Устава на дружеството. 

 II. При липса на кворум на 30.05.2016 г. от 13:30 часа, упълномощеното лице в 

предходната точка да участва в редовното Общо събрание на акционерите на 

дружеството, което ще се проведе на 17.06.2016 г. от 13:30 часа на същото място при 

същия определен дневен ред. 

 III. Упълномощеното лице да гласува по обявения и посочен по-горе дневен ред, 

както намери за добре, като има право да подписва и получава всякакви документи, 

свързани с редовното заседание на Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев“ АД Враца. 

 IV. При обективна невъзможност на упълномощеното лице по т. 1 от докладната 

записка да участва в Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Христо Ботев“ АД 

Враца, Общински съвет-Кнежа упълномощава Капка Митева – зам.-кмет на Община 

Кнежа, със същите права, посочени по-горе. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.13 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно награждаване на изявени ученици по случай 24 май – Ден на 

славянската писменост и българската просвета и култура, докладва г-жа 

Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №160 
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 На основание чл. 50 от Наредба №14 за символиките на град Кнежа, във връзка с 

отбелязването Деня на славянската писменост и българската просвета и култура и чл. 

21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Да бъдат наградени с грамота и почетна значка изявени ученици, които са 

отличени с награди и призове от различни културно-масови мероприятия, олимпиади и 

конкурси за учебната 2015/2016 година, по случай 24 май – Ден на българската 

просвета и култура и на славянската писменост. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.14 Докладна записка от Капка Ангелова Митева – зам.-кмет на Община 

Кнежа, относно продажба на два броя вълци на „Бургасцвет – 90 – Танев“ ЕООД 

от зоопарк „Гергана“, гр. Кнежа на В. Танев – управител на „Бургасцвет – 90 – 

Танев“ ЕООД, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме така предложеното решение. 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №161 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Общинският съвет-Кнежа дава съгласие за продажбата на два броя вълци от 

зоопарк „Гергана“ на „Бургасцвет – 90 – Танев“ ЕООД. 
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 2. Цената на един брой вълк е в размер на 500 лв. (петстотин лева) от направена 

справка в счетоводството на Община Кнежа, т.е. общата продажна цена на двата вълци 

е 1000 лв. (хиляда лева). 

 3. Възлага на зооинженер Маргарита Нинова да предприеме необходимите 

действия за продажбата на двата броя вълци от зоопарк „Гергана“ на „Бургасцвет – 90 – 

Танев“ ЕООД. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.15 Докладна записка от Цветомир Тихомиров Миловски – зам.-кмет на 

Община Кнежа, относно изготвяне на писмен отчет за получените 

командировъчни пари от кмета на Община Кнежа, след изтичане на първото 

тримесечие на 2016 г. на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в  

страната, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме за сведение. 

 Общинският съвет прие за сведение Докладна записка от Цветомир Тихомиров 

Миловски – зам.-кмет на Община Кнежа. 

 

 8.16 Писмо относно включване на нов одитен ангажимент за увереност 

„Вътрешен одит на финансово-счетоводната дейност на ОДЗ №1 „Огнян 

Михайлов“, гр. Кнежа за периода 2014 г. – 2015 г.“ в годишния план на дейността 

по вътрешен одит за 2016 г., докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме включването на нов одитен ангажимент за увереност „Вътрешен 

одит на финансово-счетоводната дейност на ОДЗ №1 „Огнян Михайлов“, гр. Кнежа за 

периода 2014-2015 г.“ в годишния план на дейността по вътрешен одит за 2016 г. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

включването на нов одит ангажимент за увереност. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №162 
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На основание чл. 21, ал.1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Дава съгласие за включване на нов одитен ангажимент за увереност 

„Вътрешен одит на финансово-счетоводната дейност на ОДЗ №1 „Огнян Михайлов“, 

гр. Кнежа за периода 2014-2015 г.“ в годишния план на дейността по вътрешен одит за 

2016 г. 

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.17 Мотивирано искане от Веселка Георгиева Колдашка – директор на 

СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа, и учителския колектив, относно отпускане на 

средства за честване на празника на СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа, докладва 

г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи 

становището на Общинска администрация. 

 Г-н Симеон Шарабански напомни, че се е гласувало да се чете само проекта за 

решение. 

 Г-жа Катя Герговска обясни на г-н Симеон Шарабански, че в материала няма 

предложение за решение и затова е прочела искането. Г-жа Катя Герговска поясни, че 

за яснота ще прочете предложението за решение на Общинска администрация, което 

всъщност е и тяхното становище. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №163 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси, чл. 41, ал. 2 

от Наредба №23 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за 

местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на 

Община Кнежа, и във връзка с постъпило мотивирано искане от Веселка Георгиева 

Колдашка – директор на СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа, и учителския колектив, 

относно отпускане на средства за честване на празника на СОУ „Неофит Рилски“, гр. 

Кнежа с вх. №6700-178-1 от 20.04.2016 година, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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 1. Изменя т. 8 Разходи за културни и спортни мероприятия, и здравни дейности, 

одобрени от Общински съвет гр. Кнежа с Решение №60/29.01.2016 година за приемане 

на бюджета на Община Кнежа за 2016 година, като актуализира Приложение №9 – 

Общински културен календар за 2016 година със следното мероприятие: 

 „Честване 95 години от създаването на СОУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа със 

сумата от 1000 лв.“ 

 2. Актуализацията на бюджета да се осигури от преизпълнение на собствени 

приходи. 

 Гласували поименно: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.18 Молба от Емилия Ангелова Котова, относно съдействие за решаване на 

битов проблем, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се изпрати становището на „Аспарухов вал“ ЕООД на молителката. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи 

предложението за решение на Комисията по устройството и развитието на територията 

на общината. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №164 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Г-жа Емилия Ангелова Котова да бъде запозната писмено със становището на 

„Аспарухов вал“ ЕООД, гр. Кнежа.  

 Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 8.19 Заявление от Съюза на офицерите, сержантите от запаса и резерва 

(СОСЗР) в село Бреница, относно безвъзмездно отдаване на помещение за 

ползване, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 
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 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се подкрепят становищата на Общинска администрация и кмета на 

Кметство с. Бреница. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепят 

становищата на Общинска администрация и кмета на Кметство с. Бреница. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №165 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Временно клубът на Съюза на офицерите, сержантите от запаса и резерва в с. 

Бреница да се помещава в компютърната зала, до завършване на ремонтните дейности 

на помещение павилион в кв. 76 в парка на централната част. 

 Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 1. 

 

 8.20 Искане от Алекси Асенов Михайлов, относно закупуване на 300 кв. м. 

общинска земя в гр. Кнежа, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се 

подкрепи становището на Общинска администрация. 

 Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се подкрепи становището на Общинска администрация. 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи 

становището на Общинска администрация. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №166 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Общинският съвет-Кнежа отказва на Алекси Асенов Михайлов закупуването 

на 300 кв. м. общинска земя. 

 Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 
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 8.21 Молба от Рич Бисеров Руменов от с. Еница, относно отпускане на 

парични средства за медицинска помощ, докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага: 

 1.  Да бъдат отпуснати 200 лв. и средствата да бъдат подсигурени от средствата 

за еднократните помощи. 

 2. Възлага на Общинска администрация да съдейства на лицето за подготвяне на 

необходимите документи за предоставянето им в РЗОК за възстановяване на 

средствата, платени от молителите. 

 Г-жа Малина Цолова каза, че поддържа предложението, което е направила на 

заседанието на Комисията по бюджет и финанси, сумата да бъде в размер на 500 лв. и 

тя да се подсигури от средствата за еднократно помощи. 

 Г-жа Катя Герговска попита г-жа Малина Цолова дали подкрепя втората част от 

предложението на Комисията по бюджет и финанси. 

 Г-жа Малина Цолова каза, че подкрепя втората част на предложението. 

Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението на г-жа Малина 

Цолова. 

 Гласували: „За“ – 3; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 14. 

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на поименно гласуване на предложението на 

Комисията по бюджет и финанси. 

 Гласували поименно: „За“ – 15; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 2. 

 Г-н Симеон Шарабански каза, че последното направено предложение, което се 

гласува първо, а след това се подложи на гласуване предложението на комисията са 

подложени на различни режими на гласуване. 

 Г-жа Катя Герговска обясни, че решението, което е взето е гласувано поименно. 

Г-жа Катя Герговска попита г-н Симеон Шарабански дали настоява взетото решение да 

бъде гласувано отново. 

 Г-н Симеон Шарабански отговори, че желае решението да бъде гласувано 

отново. 

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на поименно гласуване на предложението за 

решение на г-жа Малина Цолова: 
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 1. Да се отпуснат средства в размер на 500 лв., които да са подсигурени от 

средствата за еднократни помощи; 

 2. Възлага на Общинска администрация да съдейства на лицето за подготвяне на 

необходимите документи за предоставянето им в РЗОК за възстановяване на 

средствата, платени от молителите. 

 Гласували поименно: „За“ – 3; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 14. 

 Г-жа Катя Герговска попита председателите на групите дали да бъде подложено 

отново на гласуване предложението на Комисията по бюджет и финанси. 

 Г-н Симеон Шарабански попита къде в правилника на Общински съвет пише, че 

трябва председателите на групите да кажат дали да бъде подложено отново на 

гласуване решението. 

 Г-жа Катя Герговска отговори, че е задала въпросът, за да се изкаже мнение дали 

да бъде подложено отново на гласуване решението.  

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на поименно гласуване на предложението на 

Комисията по бюджет и финанси. 

 Гласували поименно: „За“ – 15; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 2. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №167 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1.  Да бъдат отпуснати 200 лв. на Рич Бисеров Руменов и средствата да бъдат 

подсигурени от средствата за Помощи по решение на общински съвет, които не са на 

основание Закона за семейните помощи за деца и Закона за социалното подпомагане. 

 2. Възлага на Общинска администрация да съдейства на лицето за подготвяне на 

необходимите документи за предоставянето им в РЗОК за възстановяване на 

средствата, платени от молителите. 

 Гласували поименно: „За“ – 15; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – 2.  

 

 ПО ДЕВЕТА ТОЧКА – Разни. 

 

 Г-жа Катя Герговска запозна присъстващите с Решение №90 от 07.03.2016 

година на Административен съд - Плевен по делото, касаещо Жалба от Даниела 

Дойчинова във връзка с Решение на Общински съвет-Кнежа за възстановяване на 
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сумата от 4 537, 77 лв. Г-жа Катя Герговска обясни, че на предната редовна сесия на 

Общински съвет не е запознала общинските съветници с Решение на съда, тъй като са 

оставали 2 дни с възможност то да бъде обжалвано. 

 Г-жа Катя Герговска попита г-н Валери Лачовски дали  след като вече има 

решение на Административен съд - Плевен са предприети мерки по изпълнение на 

Решение №14 по Протокол №3 от проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 

30.11.2015 година. 

 Г-н Валери Лачовски отговори, че на заседанието на ОбС през месец март е бил 

подведен от общински съветник за резултата от заведеното дело. Но след като се е 

запознал с решението на съда  са предприети мерки по изпълнение на Решението на  

Общински съвет-Кнежа. 

 

 Г-жа Бисерка Младжова обясни, че е упълномощена от членовете на Комисията 

по етика и конфликт на интереси да направи предложение, което е свързано с това, че в 

публичното пространство в последно време са разпространени материали, които малко 

или много компрометират председателя на Комисията по етика и конфликт на 

интереси. Г-жа Бисерка Младжова каза, че част от членовете на Комисията по етика и 

конфликт на интереси предлагат да бъде извършена смяна на председателя на 

Комисията по етика и конфликт на интереси и за председател на бъде предложен г-н 

Добромир Грамов. 

 Г-н Симеон Шарабански помоли г-жа Бисерка Младжова ако може отново да 

повтори мотивите на направеното предложение. 

 Г-жа Бисерка Младжова отговори на г-н Симеон Шарабански, че има негативна 

публична реакция, която не желае да коментира. 

 Г-н Симеон Шарабански попита каква в тази публична реакция. 

 Г-жа Бисерка Младжова поясни, че Комисията е по етика и има реакция от 

страна на гражданите. 

 Г-н Симеон Шарабански заяви, че това е популизъм. 

 Г-н Борислав Цанковски каза, че приема така направеното предложение, но е 

редно да се спомене коя точка от Етичния кодекс е нарушена. 

 Г-жа Малина Цолова информира, че е следван квотният принцип при 

разпределяне на ръководните места и не може да се отнема ръководното място тяхната 

група. 
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 Г-жа Катя Герговска обясни, че квотният принцип е препоръчителен, а не 

задължителен и припомни, че миналият мандат се е водил същият дебат и тогава 

направеното от нея предложение, не е било уважено. 

 Г-жа Малина Цолова каза, че държи да се знае какво точно е чуто, кой го е чул и 

кога. Г-жа Малина Цолова заяви, че не може така изведнъж в точка Разни да се вземе 

решение за смяна на председател, независимо на която и да е комисия и това според нея 

не е сериозно. Г-жа Малина Цолова каза, че трябва да се внесе материал, да мине на 

обсъждане и тогава да се вземе решение. 

 Г-жа Катя Герговска  попита къде да бъде обсъждането. 

 Г-н Симеон Шарабански каза обсъждането да бъде направено на заседанията на 

комисиите. 

 Г-жа Малина Цолова попита къде се правят обсъжданията на заседанията на 

комисиите на Общински съвет и каза, че те не се правят на кръговото. 

 Г-жа Катя Герговска попита г-жа Малина Цолова дали там са се правили 

обсъжданията. 

 Г-жа Малина Цолова каза, че искат да знаят точно какво е чуто и казано. 

 Г-н Николай Бачийски поиска да бъде повторено казаното от г-жа Бисерка 

Младжова. 

 Г-н Симеон Шарабански каза, че би било добре, за да се протоколира точно 

казаното. 

 Г-жа Бисерка Младжова обясни, че в Комисията по етика и конфликт на 

интереси са постъпили материали, които са притеснителни за всички колеги, 

коментирано е това нещо, но тогава не е взето решение. Г-жа Бисерка Младжова 

обясни, че преди заседанието на Комисията не е била запозната с тези неща, но след 

това се е запознала. Г-жа Бисерка Младжова обясни, че с част от колегите са 

разговаряли с хора и има реакции. Г-жа Бисерка Младжова информира присъстващите, 

че поради тази причина членовете на комисията са разговаряли помежду си и са 

стигнали до това предложение. Г-жа Бисерка Младжова каза, че и преди това е казвала, 

че не й се иска тези информации да излизат. Г-жа Бисерка Младжова отговори на г-н 

Борислав Цанковски, че може да няма конкретна точка, но Комисията е по етика и има 

обществена реакция по този въпрос, а той е председател на Комисията. Г-жа Бисерка 

Младжова информира, че това е предложение на четирима от членовете на Комисията 

и са провеждани разговори, за да се стигне до това предложение.  
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 Г-жа Катя Герговска прочете текста на чл. 22, ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет-Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация, във връзка с казаното от г-жа 

Малина Цолова.  

 Г-н Симеон Шарабански каза, че желае да попита г-ца Късовска дали е 

протоколирала точно изказването на г-жа Бисерка Младжова.  

 Г-ца Галя Късовска отговори, че всичко е протоколирано.  

 Г-жа Катя Герговска попита дали да бъде прочетено записаното от г-ца Галя 

Късовска. 

 Г-н Симеон Шарабански отговори, че не е нужно и, че в тридневен срок ще 

бъдат запознати. 

 Г-н Борислав Цанковски заяви, че желае да бъде отстранен от гласуването, тъй 

като участва като ангажирано лице в случая. 

Р Е Ш Е Н И Е №168  

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 20, ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет–Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинската администрация,  Общинският съвет-Кнежа 

 Р Е Ш И: 

 1. Отстранява г-н Борислав Цанковски като председател на Постоянната 

комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, нормативна уредба и жалби 

към Общински съвет-Кнежа и определя за председател на Постоянната комисия по 

етика, конфликт на интереси, обществен ред, нормативна уредба и жалби към 

Общински съвет-Кнежа г-н Добромир Илиев Грамов. 

 Гласували: „За“ – 12; „Против“ – 3; „Въздържал се“ – 1. 

 

 Г-н Валери Лачовски каза, че иска да вземе отношение във връзка с казаното от 

г-жа Малина Цолова относно това, че шофьорът на микробуса на „МБАЛ-Кнежа“ 

ЕООД си вози детето сутрин на ясла. Г-н Валери Лачовски обясни, че той е запознат с 

това нещо и го е позволил, защото шофьорът идва всеки ден един час по-рано на 

работа. Г-н Валери Лачовски информира, че болничният микробус има маршрут в града 

за извозване на хора в определени часове към болничното заведение и е позволил на 

шофьорът, минавайки по този маршрут да отбие и да остави детето си на детска 

градина, тъй като семейството е младо и няма кой да им помага. Г-н Валери Лачовски 
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заяви, че не смята, че той или шофьорът са направили нещо нередно с това и ако някои 

смята, че това не е редно да го уведоми. 

 

 Г-жа Малина Цолова зададе въпроса дали е направило впечатление, че т. нар. 

пешеходна зона по ул. „Марин Боев“ вече не е пешеходна. Г-жа Малина Цолова попита 

г-н Илийчо Лачовски дали ще бъдат предприети действия и кога. Г-жа Малина Цолова 

попита г-н Илийчо Лачовски дали смята да предприемат действия по почистване на 

гробищния парк и заяви, че сутринта не е могло да се влезе от трева. 

 Г-жа Катя Герговска каза, че гробищният парк е  почистен.  

 Г-н Илийчо Лачовски отговори на г-жа Малина Цолова, че гробищният парк е 

почистен с много усилия. По първия въпрос на г-жа Малина Цолова, г-н Илийчо 

Лачовски информира, че той постоянно подава сигнали при нередности с 

преминаването на моторни превозни средства през пешеходната зона. Г-н Илийчо 

Лачовски напомни, че като общински съветници, присъстващите имат най-малко 

морално право да следят тези проблеми и да подават сигнали.  

 

 Г-н Симеон Шарабански попита след последното гласуване за отстраняване на г-

н Борислав Цанковски като председател на Комисията по етика и конфликт на интереси 

да очаква ли, че и той ще бъде отстранен като председател на Комисията по земеделие, 

тъй като има автомобил с дизелов двигател, който замърсява околната среда. 

 Г-н Илийчо Лачовски обясни на г-н Симеон Шарабански, че неговият автомобил 

е с DPF и не замърсява околната среда. 

 

 Г-н Симеон Шарабански информира, че преди няколко дни е получил сигнал от 

съгражданин и е направил проверка. Г-н Симеон Шарабански каза, че преди около 

година с европейски средства се ликвидира депото в гр. Кнежа и в момента на това 

място има зелена поляна. Г-н Симеон Шарабански обясни, че на около един километър 

от това депо, има депо, което е предвидено за депониране на органични отпадъци, 

което е превърнато в нерегламентирано сметище.  

 Г-н Симеон Шарабански показа снимков материал от направената от него 

проверка. 

 Г-н Симеон Шарабански уведоми, че е попитал граждани кой депонира там 

отпадъци, те са му предоставили снимков материал и това е сметосъбиращата машина 

на Общината. Г-н Симеон Шарабански заяви, че се е учудил, че Общината не депонира 
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твърдите отпадъци в гр. Оряхово. Г-н Симеон Шарабански информира, че днес в 14:00 

часа е разтоварен камион с отпадъци. Във връзка с трактор „Булгар“, който се 

управлява и е собственост на общински служител, който служител е ангажиран с това 

да не допуска замърсяването и да контролира сметоизвозването на територията на 

Общината, г-н Симеон Шарабански заяви, че този служител през работно време товари 

ремаркета с отпадъци и замърсява околната среда. Г-н Симеон Шарабански каза, че 

пита не само като общински съветник, а и като данъкоплатец, къде отиват парите, 

които се събират за извършването сметосъбиране и сметоизвозване, след като услугата 

не се предлага. Г-н Симеон Шарабански попита г-н Илийчо Лачовски дали знае, че това 

нещо  се случва на територията на Общината. 

 Г-н Симеон Шарабански даде снимковия материал на г-жа Катя Герговска и 

каза, че ако тя сметне за нужно може да информира Районната инспекция по околната 

среда, гр. Плевен със сигнал за контрол. 

 Г-жа Катя Герговска благодари на г-н Симеон Шарабански, че е съвестен 

гражданин. 

 Г-н Илийчо Лачовски отговори, че тези снимки наистина са от рекултивираното 

депо, което е в това състояние, след наложени санкции. Той посочи, че г-жа Петя 

Маринска е тук и може да каже всеки месец при извозване  на отпадъците в гр. Оряхово 

на кантар колко отпадъци са извозени. Г-н Илийчо Лачовски увери, че ще направи 

проверка по снимките – дали са от личен архив на г-н Симеон Шарабански от преди 

това или е направена наскоро, и ако действително са от скоро тези снимки хората, 

които са отговорни за това, ще понесат санкции. Г-н Илийчо Лачовски заяви, че няма 

информация сметосъбиращи камиони на Община Кнежа да изхвърлят отпадъци на 

нерегламентирани сметища. Г-н Илийчо Лачовски обясни, че на снимките няма дата и 

час.  

 Г-н Симеон Шарабански отговори на г-н Илийчо Лачовски, че не е доволен от 

отговора и че трябва да се има доверие.  

 Г-н Илийчо Лачовски попита г-н Симеон Шарабански този камион от снимката 

дали е на Община Кнежа. 

 Г-н Симеон Шарабански отговори, че камионът е на Общината.  

 Г-н Илийчо Лачовски информира г-н Симеон Шарабански, че този камион в 

момента не работи. 

 Г-н Симеон Шарабански заяви, че миналият четвъртък е работил.  
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 Г-н Илийчо Лачовски попита г-н Симеон Шарабански не твърдеше ли, че днес е 

имало разтоварване на нерегламентирано сметище. 

 Г-н Симеон Шарабански каза, че се замърсява въздуха и околната среда и трябва 

да се предприемат мерки.  

 Г-жа Бисерка Младжова поздрави г-н Симеон Шарабански за активната му 

гражданска позиция и попита кмета и заместник-кметовете на Общината дали имат 

информация колко нерегламентирани сметища е имало на територията на Община 

Кнежа в началото на мандата 2015-2019 година. 

 Г-н Илийчо Лачовски предложи да бъде прекратен дебатът и каза, че е имало 

нерегламентирани сметища на територията на Община Кнежа. 

 Г-жа Катя Герговска изрази увереността си, че г-н Илийчо Лачовски ще вземе 

отношение по проблема. 

 Г-н Симеон Шарабански заяви, че всички присъстващи знаят за съществуването 

на този проблем. 

 Г-н Илийчо Лачовски попита г-н Симеон Шарабански дали знае, че по време на 

неговия мандат във вододайна зона, в района на Института по царевица, откъдето всяка 

събора и неделя г-н Симеон Шарабански е минавал, е било образувано 

нерегламентирано сметище. 

 Г-н Симеон Шарабански отговори на г-н Илийчо Лачовски, че до тази зона няма 

достъп. 

 Г-н Илийчо Лачовски попита г-н Симеон Шарабански дали знае за това сметище 

и заяви, че в момента се прави PR, който е напълно излишен.  

 

 Г-н Борислав Цанковски благодари, че е свалена тежката отговорност от 

плещите му, защото когато човек си върши съвестно работата носи много негативи. Г-н 

Борислав Цанковски уведоми, че при разговор с граждани до него е достигнала 

информация, за която иска да попита, тъй като в точка Разни винаги се е твърдяло, че се 

дава гласност на всички документи, които пристигат и касаят Общинския съвет. Г-н 

Борислав Цанковски попита дали е вярна информацията, че има два документа, които 

са внесени на 06.04.2016 година, които не са постъпили в Комисията по етика и 

конфликт на интереси, въпреки че пряко касаят дейността й и случай, който се 

разглежда.  

 Г-жа Катя Герговска отговори на г-н Борислав Цанковски, че поема ангажимента 

да му отговори писмено.  
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 Г-н Борислав Цанковски пожела да се запознаят и останалите общински 

съветници.  

 Г-жа Катя Герговска заяви, че поема ангажимента да запознае всички общински 

съветници със ситуацията.  

  

 Г-н Илийчо Лачовски покани всички общински съветници и техните семейства 

на 01 май в зоопарк „Гергана“, където ще се положи началото на нова традиция 

„Майски кукутановец“ – името на местността, където се намира парк „Гергана“ и е 

взето решение всеки Великден да се прави курбан за здраве на населението на Община 

Кнежа. 

 

След изчерпване на материалите, председателят на Общински съвет-Кнежа г-жа Катя 

Герговска закри редовното заседание за м. Април в 1915 часа. 

 

 

 

 

 

Протоколчик:                                                           Председател: 

/Галя Късовска/                                                        /Катя Герговска/ 

48 
 


